
Parh (.'T:jj1/; Mi;.:>t~ Kr:.z;'". 
42·35'1 r, (; Z i E: G I:.. 0 

ul. PI. r.~:Jnilislki ~_, 
VlO]. s:qskie 

Nr OR-BR.0002. I 9.2020 

'J 

PROTOKOL Nr XIXl2020 

z dziewi~tnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 24 wrzcsnia 2020 r. w godzinach 15,15 - 17,15 
w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. N r 178IXIXl2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialania Bunnistrza. 

2. Nr 179lXIXl2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 1'. 

3. Nr 180lXIXl2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 181lXIXl2020 sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej SWiytego 
Wawrzynca w Cynkowie z przeznaczeniem na roboty remontowe i konserwatorskie przy 
kosciele pod wezwaniem sw. Wawrzynca w Cynkowie , wpisanym do rejestru zabytk6w. 

5. Nr 182IXIXl2020 uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy Nr I I3IXI/201 9 z 26 wrzesnia 2019 1'. W sprawie zawarcia porozumien 
dotycz~cych finansowania wydatk6w zwiqzanych z nauczaniem religii. 

6. N r 183IXIXl2020 w sprawie regulanlinu utrzymania czystosci i porzqdku na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy. 

7. Nr 184lXIXl2020 w sprawie szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug 
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
i zagospodarowania tych odpad6w w zarnian za uiszczonq przez wlascicieli 
nieruchomosci oplat" za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8. Nr 185/XIXl2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
w Starej Hucie. 

9. Nr 186IXIXl2020 w sprawie przystqpienia do sporz~dzeni a mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieg!owy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Wojslawice. 

10. Nr 187IXIXl2020 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Mysl6w. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowiq zalqczniki 
od nr I do nr 10 do protokolu. 
Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczqca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
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Radnych obecnych na sesji : 14. 
Radny nieobecny Pan Czeslaw Chwist. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIt(czka 
Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof B!)k 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

- Radca Prawny Urzt(du GiM Pani Aneta Sosn6wka 

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Srodowiska Pan Edward Kaczmarzyk 
oraz Soltysi i przewodnicz!)cy zarz!)du mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglydu na pandemiy brali 
udzial zdalny w sesji - w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Porz!!dek obrad sesji podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. przedstawienie porz!)dku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powo!anie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialania Burmistrza GiM 

Kozieg!owy. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjycie uchwa!y w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej Swiytego 
Wawrzynca w Cynkowie z przeznaczeniem na roboty remontowe i konserwatorskie przy 
kosciele pod wezwaniem sw. Wawrzynca w Cynkowie , wpisanym do rejestru zabytk6w. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy 
Nr 113IXI/20 19 z 26 wrzeSnia 2019 r. w sprawie zawarcia porozumien dotycz!)cych 
finansowania wydatk6w zwi!)Zanych z nauczaniem religii. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porz!)dku na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy. 

II. Podjycie uchwaly w sprawie szczeg6!owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug 
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczon!) przez wlascicieli 
nieruchomosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy w Starej 
Hucie. 

13. Podjycie uchwaly w sprawie przyst!)pienia do sporz!)dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Koziegl6wki. 

14. Podjycie uchwaly w sprawie przyst!)pienia do sporZljdzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru po!ozonego 
w miej scowosci Wojslawice. 
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15. Podjt;cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego GiM 
Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Mysl6w. 

16. Informacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p61rocze 
2020 r. 

11 . Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzia!alnosci w okresie mit;dzysesyjnym . 
12. Infomlacja Przewodnicz1jcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mit;dzysesyjnym. 
13. lnterpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 
15 . Zakonczenie obrad 19 Sesji. 
Porz1jdek obrad stanowi zal1jcznik nr 11 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt I 

Przewodnicz'!ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joarma Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesj i, powitala przybylych na sesjt; radnych, Pana Burmistrza, dyrektor6w 
jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownik6w Urzt;du Gminy i Miasta 
Kozieglowy oraz Soltys6w i mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglt;du na pandemit; zapewniony maj1j 

udzial zdalny w sesji w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 
Poinformowala, ze zgodnie z list1j obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 
Lista obecnosci radnych i sohys6w stanowi1j zal1jczniki nr 12,13 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz1jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze projekt uchwaly 
w sprawie przyst,!pienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w Koziegl6wkach wymaga dodatkowych wyjasnien, a zwi,!zku z tym zaproponowala 
wyl1jczenie z porz1jdku obrad sesji dotychczasowego punktu 13 porz1jdku obrad. 

Zapytala czy radni bt;d1j zglasza6 inne wnioski . Innych wniosk6w nie zglaszano. 

Porz1jdek obrad zostal przyjt;ty 14 glosami "za" Gednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zaJ1jcznik nr 14 do protokolu. 
Projekt uchwaly wycofanej z porz1jdku obrad sesji stano wi zaf'!cznik nr 29 do protokolu. 

Uchwalony porzadek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzeniejej prawomocnosci . 

2. Przedstawienie porz'!dku obrad. 
3. Przyjt;cie protokolu z poprzedniej sesji . 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjt;cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialania Burmistrza GiM 

Kozieglowy. 
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6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieg!owy na 2020 
rok. 

7. Podjycie uchwa!y w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podjycie uchwa!y w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

Swiytego Wawrzynca w Cynkowie z przeznaczeniem na roboty remontowe 
i konserwatorskie przy kosciele pod wezwaniem sw. Wawrzynca w Cynkowie , 
wpisanym do rejestru zabytk6w. 

9. Podjycie uchwa!y w sprawie zmiany Uchwa!y Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy Nr 
113/XI /20 I 9 z 26 wrzeSnia 2019 r. w sprawie zawarcia porozumien dotyczljcych 
finansowania wydatk6w zwiljzanych z nauczaniem religii. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzljdku na terenie 
Gminy i Miasta Kozieg!owy. 

II. Podjycie uchwaly w sprawie szczeg6!owego sposobu i zakresu swiadczenia us!ug 
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczonlj przez w!ascicieli 
nieruchomosci op!aty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjycie uchwa!y w sprawie wyrazenia zgody na przed!uzenie umowy dzierZaWY 
w Starej Hucie. 

J3. Podjycie uchwaly w sprawie przystljpienia do sporzljdzenia 
zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieg!owy dla 
polozonego w miejscowosci Wojslawice. 

miejscowego planu 
fragmentu obszaru 

14. Podjycie uchwa!y w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
GiM Kozieg!owy dla fragmentu obszaru po!ozonego w miejscowosci Mysl6w. 

15. Informacja 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6!rocze 
2020 r. 

16. Infomlacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
17. Informacja Przewodniczljcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyjnym. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski i informacje. 
20. Zakonczenie obrad 19 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczljca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowa!a, ze protok6! 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i by! do wglljdu w Biurze Rady , 
kazdy mia! mozliwosc zapoznania siy z nimi . W regulaminowym terminie nie wplyny!y 
Zadne poprawki bljdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wiyc przystljpienie do 
g!osowania nad przyjyciem protoko!u. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siy w dniu 23 lipca 2020 roku zosta! przyjyty 

14 g!osami "za" (jednog!osnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi za!ljcznik nr 15 do protoko!u. 
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Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieg!owy jednog!osnie powolala Komisjy Uchwal 

i Wnioskow w skladzie: 
1. Pani J adwiga Bal inska 
2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pan Andrzej Szostak 
Raport z przeprowadzonego zg!osowania stano wi zalqcznik nr 16 do protoko!u. 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Szostak przedstawi! projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi 
na dzialania Burmistrza, wraz z uzasadnieniem (za!qcznik nr 17 do protoko!u). 
Pani Przewodniczqca Rady poinformowa!a, ze na sali obrad obecny jest Pan Skarzqcy. Pan 
Skarzqcy wraz z ma!zonkq obecni byli na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady GiM w dniu 
22.09.br. , na ktorym zabierali g!os i udzielali wyjasnien. Wczesniej Komisja Skarg, 

Wnioskow i Petycji bardzo szczegolowo rozpatrywa!a problemy zawarte w skardze , rowniez 
przy udziale Skarzqcych .W zwiqzku z tym Rada Gminy i Miasta przystqpi do g!osowania nad 
skargq, a Skarzqcy otrzymajq uchwaly Rady Gminy i Miasta w sprawie rozpatrzenia skargi, 

wraz z uzasadnieniem. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 178IXIXl2020 w sprawie rozpatrzenia skargi zostala przyjyta 14 g!osami "za" 

(jednoglosnie) . 
Pani Przewodniczqca Rady stwierdzi!a, ze skarga zostala odrzucona. 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawi!a projekt uchwa!y w sprawie zmian w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zalqcznik nr 18 do protokolu). 
Radny Pan Antoni Bielecki zapyta! Pana Burmistrza czy te srodki finansowe , 0 ktorych 
informowal Pan Burmistrz na wspolnym posiedzeniu Komisji, na docieplenie szkoly 
w Winownie w kwocie okafo 230.000 zl, to bydq wszystkie wydatki do poniesienia, czy bydq 
jeszcze potrzebne pieniqdze na niekwalifikowane roboty. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze po przyjyciu zmian w budzecie przystqpimy do opracowania 
dokumentacji projektowej , gdzie wytyczne dla projektanta Sq jednoznaczne, by jak 
najwiyksza czysc kosztow by!a kwalifikowana i by zadania ktore bydq tam reaIizowane 
wpisywaly siy w punktacjy konkursowq. Jest to konkurs otwarty, ktory mowi 

o termomodernizacji budynkow uZytecznosci pubIicznej . Natomiast zawsze jest w pracach 
termomodernizacyjnych zakres prac, robot budowianych, ktore Sq nie objyte jako koszty 
kwalifikowane i 0 tych kosztach bydziemy w samorzqdzie, szczegolnie poprzez Komisjy 
Gospodarczq, dyskutowali . Szacunkowy koszt tego zadania to kwota okolo 1,5 mIn zl , 
a dofinansowanie wynosi 85% kosztow kwalifikowanych, reszta kosztow jest po stronie 
Gminy, czyli 15% 0 ile otrzymamy dofinansowanie. Co do kosztow niekwalifikowanych , 
postaramy siy je ograniczyc do niezbydnego minimum Iub ewentuainie z administratorem 
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budynku , kt6rym jest Stowarzyszenie wsp61nie ustalie partycypowanie w kosztach tych 

zadait. 
Radny Pan Michal Kubalski zapytal czy w slad za tym projektem , kt6ry jest typowo twardym 

projektem idzie jeszcze jakis miykkie dzialanie. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie. To zadanie jest typowo twarde z dzialania 4.3.1. i ogranicza 
siy tylko i wylqcznie do efektu ekologicznego, kt6ry bydzie powykonawczo przygotowany. 

Radny Pan Damian Cesarz poinformowal, ze jest po rozrnowie z Paniq Dyrektor i gdyby byly 
pytania czy wqtpliwosci co do funkcjonowania szkoly i zadait, kt6re realizuje , Pani Dyrektor 
Stowarzyszenia udzieli merytorycznych odpowiedzi. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze wraz z pracownikami merytorycznymi odpowiedzialnymi 
za procesy inwestycyjne dlugo zastanawiali siy nad wyborem obiektu, kt6ry m6glby bye 
poddany termomodemizacji. Zaproponowano budynek szkoly w Winownie , prowadzonej 
przez Stowarzyszenie Szk61 Katolickich. Mysli, ze wydatek dokumentacji projektowej bydzie 
r6wniez wsp61finansowany przez Stowarzyszenie, poniewaz audyt energetyczny bydzie 

wykonany przez Stowarzyszenie , jako wklad w dokumentacjy projektowl). My wykonujemy 
dokumentacjy technicznl) wraz z wnioskiem aplikacyjnym. 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 179IXIXl2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 
na 2020 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawle zrnlan 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zall)cznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 180IXIXl2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjyta 

14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt8 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacj i dJa 
Parafii Rzymskokato1ickiej Swiytego Wawrzyitca w Cynkowie z przeznaczeniem na roboty 
remontowe i konserwatorskie przy koscieJe pod wezwaniem sw. Wawrzynca w Cynkowie , 
wpisanym do rejestru zabytk6w ( zall)cznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 181IXIXl2020 w sprawie przyznania dotacji dla Parafii RzymskokatoJickiej 
Swiytego Wawrzy6ca w Cynkowie z przeznaczeniem na roboty remontowe 
i konserwatorskie przy kosciele pod wezwaniem sw. Wawrzyitca w Cynkowie , wpisanym do 
rejestru zabytk6w zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy Nr 113/XI/2019 z 26 wrzeSnia 2019 r. w sprawie zawarcia 
porozumien dotycz1jcych finansowania wydatk6w zwi1jzanych 
( zal1jcznik nr 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

z nauczaniem religii 

Uchwala Nr 182IXIXl2020 w sprawie zmiany Uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Nr 113/XI/2019 z 26 wrzesnia 2019 r. w sprawie zawarcia porozumien dotyczqcych 
finansowania wydatk6w zwi1jZanych z nauczaniem religii zostala przyjc;ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 10 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie regulaminu 

utrzymania czystosci i porz1jdku na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy ( zalqcznik nr 22 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 183IXIXl2020 w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porZ1jdku 
na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjc;ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt II 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie szczeg61owego sposobu 
zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli 

nieruchomosci i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczonq przez wlascicieli 
nieruchomosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ( zalqcznik nr 23 

do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 184IXIXl2020 w sprawie szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia 
uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczonq przez wlascicieli nieruchomosci 
oplat" za gospodarowanie odpadami komunalnymi zostala przyjyta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

na przedluzenie umowy dzierZaWY w Starej Hucie ( zalljcznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 18S/XIXl2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
zostala przyjyta glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 13 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przysl,!pienia 
do sporZ<)dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieglowy dla 
fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Wojslawice (zal'!cznik nr 25 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu lIchwaly . 

Uchwala Nr 186lXIXl2020 w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Wojslawice zostala przyjyta glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 14 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie mteJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Mysl6w ( zal'!cznik nr 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 187/XIX/2020 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego GiM Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miej scowosci 
Mysl6w zostala przyjyta glosami "za" (jeclnoglosnie). 

Przewodnicz'!ca Rady oglosila 10 minutow,! przerwy w obradach. 

Ad. pkt -y 15,16 

Pani Przewodnicz'!ca Rady udzieliia glosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 
informacji 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p61rocze 2020 r. 
Zgodnie z ustaw'! 0 samorz,!dzie gminnym informacja 0 przebiegu wykonania budzetu GiM 
Kozieglowy za pierwsze p61rocze 2020 r. - zarz,!dzeniem z dnia 06.08.2020 r. zostala 
przedlozona Radzie GiM Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach. 
( informacja 0 przebiegu wykonania budzetu oraz informacje 0 przebiegu planu 
finansowego Zespolu Uslug Komunalnych, G-M Osrodka Pomocy Spolecznej , M-G Osrodka 
Promocji Kultury , Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Oswiaty Samorz'!dowej oraz 
plac6wek oswiatowych stanowi,! zal,!cznik nr 27 do protokolu). 
Pan Burmistrz poinformowal, ze podejmowano starania , aby strona dochodowa i strona 
wydatk6w srodk6w publicznych byla zr6wnowazona. Obszeme dane, kt6re m6wilj 
o wskainikach i efektach s,! przedstawione w informacji 0 realizacji budzetu w I p6hoczu. 
Sytuacja, z kt6rlj spotkalismy siy pod koniec p61rocza , to sytuacja kt6ra zwiljzana byla 
z niepokojem dotycZ<)cym budzetu, w realizacji zadatl w zakresie wplyw6w podatkowych. 
Pomimo, ze pierwsze miesiljce pandemii byly niepokojljce i bardzo ostrozne w rokowaniach 
na p6zniejsze miesiljce, mozemy powiedziec, ze powoli wracamy do danych wyjsciowych, 
kt6re byly podstawlj zalozeil okolobudzetowych. Chcemy kontynuowac II p61rocze 
i te dzisiejsze zmiany w budzecie , kt6re dotyczlj pewnych obszar6w i zadail wlasnych 
Gminy, dziyki zgodzie i akceptacji Rady GiM staramy siy realizowac. Wprowadzone srodki 
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funduszu wsparcia inwestycji samorZljdowych pozwolq na zmniejszenie wydatkow wlasnych 

i zmniejszenie deficytu budzetowego na koniec roku i jako srodki wolne wprowadzone 
w roku nastc;pnym. 

Nastc;pnie Pan Burmistrz przedstawil informacjc; 0 dzialaniach w okresie mic;dzysesyjnym, 
i talc 

w Urzc;dzie Marszalkowskim podpisana zostala umowa dotyczqca projekt6w 
odnawialnych zrodel energii i mozemy w roku bieZl)cym dokonac wyboru glownych 
wykonawcow budowy pomp ciepla i instalacji fotowoltaicznych, trwajq ostatnie prace 
weryfikacyjne nad zlozonymi ofertami. Jestesmy gotowi na rozstrzygnic;cie przetargu 
na te dwa zadania. Mamy jednak pewne obawy, ze ze wzglydu na mnogose ofert mogq 
bye odwolania do Krajowej Izby Odwolawczej . Jestesmy jednak na to przygotowani 
i mozemy skutecznie obronie wybor ofert; 

na ukonczeniu jest inicjatywa solecka na budowC; i instalacjc; wiat wraz 
z wyposazeniem przy So!eckim Centrum Kultury w Lgocie Mokrzeszy; 
kolejna inicjatywa realizowana wspolnie z PP J i Stowarzyszeniem, to utworzenie 
przestrzeni dla swietlicy i mieszkancow w Lgocie Gornej. Jestesmy po kontroli przez 
PP J i wkrotce nastqpi rozliczenie wniosku; 
ukonczone sq inwestycje: biemia przy szkole w Kozieglowach oraz boisko przy 
szkole w Gniazdowie, a w najblizszq sobotc; nastqpi otwarcie tych obiektow; 
w zakresie wydawania dokumentow przez Gminc; , szczegolnie warunkow zabudowy 
dla obszarow nie objC;tych miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 
wyjasnil, ze wnioski od mieszkancow sl! przyjmowane ,jednak niekiedy wykraczajq 

poza przepisy ustaw i rozporZljdzen i czasem bardzo trudno znaleze rozwiqzanie . 
Muszq bye spelnione fundamentalne warunki , a dotyczqce: kontynuacja uslug 
w danym obszarze, dostC;p do mediow ( energia, woda) oraz dostc;p do drogi 
publicznej. Tymczasem mieszkancy wynajdujq tereny, na ktorych chcq budowae, 
a czc;sto sq to tereny , ktore nie spelniajq podstawowych wymogow, np. parametrow 
drogi publicznej . Czc;se mieszkancow otrzymuje decyzje odmowne , wic;c odwoluje 
siC; do Samorzqdowego Kolegium Odwolawczego. Stoimy na stanowisku, 
ze podstawowe warunki dotycZljce warunk6w zabudowy po winny bye spelnione; 
w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych realizujemy obecnie ostatnie 
zadanie z zakresu termomodernizacji budynkow komunalnych, a jest to budynek 
komunalny (mieszkalny) w Winownie i to zadanie zamyka podstawowq pulC; 
srodkow finansowych, ktorq samorzqd Gminy i Miasta Kozieglowy mial do 

dyspozycji w ramach subregionu ; 
w ostatnich dniach odbylo siC; w Starostwie Powiatowym spotkanie z Panem Starostq 
i zespolem koordynujqcym , na ktorym rozmawiano 0 obszarach, na ktore moma 
jeszcze zawalczye 0 srodki. Stqd dzisiejsza zmiana w budzecie dotyczqca 
termomodemizacji budynku szkoly w Winownie, poniewaz w subregionie polnocnym 
powstaly oszczc;dnosci. Odbylo siC; rowniez spotkanie na temat kolejnej perspektywy 
finansowej i uwarunkowan z naciskiem na pewne obszary z perspektywy powiatu 
myszkowskiego, a szczegolnie infrastruktura drogowa i odnawialne nadIa energii ; 
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w realizacji jest inwestycja w Zespole Szk61 w Kozieglowach - wymiana starej 

kotlowni na gazow'l i rna nadziejy, ze inwestycja ta z koncem pazdziemika br. 
zostanie zakonczona; 
na spotkaniu z sohysami przed sesj'l Rady GiM soltysi pytali jakie obszary Gminy 
i Miasta Kozieglowy S'l w przedmiocie zainteresowania w zakresie rozbudowy sieci 
gazowej. W zwi<jZku z tym Pan Burmistrz poinforrnowal, ze uzgadnianych jest coraz 
wiycej projekt6w rozbudowy istniej'lcej sieci gazowej . Rozpoczyta jest publiczna 
dyskusja dotycz'lca podl'lczania kolejnych miejscowosci do sieci gazowej . W tym 
miejscu podziykowal Radnym, Soltysom oraz mieszkai:tcom za skladane pisma 
i wnioski 0 pod1'lczenie kolejnych miejscowosci do gazu. Obecnie jesteSmy 
w dyspozycji koncepcji budowy sieci gazowej dla trzech miejscowosci: Koziegl6wki, 
Mysl6w i Osiek. Zachycal do zapoznania siy z projektem, kt6ry jest do wgl'ldu 
w Referacie Inwestycji Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy. Projekt bydzie 

uzgadniany i jezeli po uzgodnieniach zostanie zaakceptowany, nast'lpi realizacja 
projektu tej sieci. Odnosnie gazoci!)gu Lgota G6ma i czysc Klod6wki poinforrnowal, 
ze jest taka wola , aby ta czysc - przynajmniej do polowy Lgoty G6mej byla 
zaprojektowana; 
odnosnie funkcjonowania oswiaty, szczeg61nie w kontekscie otwarcia roku szkolnego 
w istniej'lcej pandemii , Pan Burrnistrz uspokoil mieszkanc6w, rodzic6w i wszystkich 
zainteresowanych, ze dzialania, jakie podjyla Gmina i Miasto Kozieglowy poprzez 
dyrektor6w szk61, pracownik6w i nauczycieli spowodowaly, ze wykonane zostaly 
wszystkie zalecenia Gl6wnego Inspektora Sanitamego. We wszystkich plac6wkach 
oswiatowych sytuacja jest na biez'lcO monitorowana. Utrudnienia, kt6re wynikaj'l 
z pewnych decyzji spowodowane S'l przede wszystkim dobrem i zdrowiem dziecka , 
pracownik6w plac6wek oswiatowych oraz wszystkich korzystaj'lcych z tych 
plac6wek. Wyrazil nadziejy, ze sytuacja ta nie spowoduje negatywnych skutk6w 
zwi'lzanych z funkcjonowaniem naszych dzialan . Ten rok szkolny , jak co roku 
przygotowany byl przez dyrektor6w plac6wek i rady pedagogiczne wzorcowo . Duzy 
nacisk po!ozono na profilaktyky i bezpieczenstwo covidowe. Przed rozpoczyciem roku 
szkolnego odwiedzi! wszystkie plac6wki oswiatowe i zapewnil, ze wszystko zostalo 
przygotowane przez organ prowadz'lcy i dyrektor6w szk6! w kontekscie 
bezpieczenstwa i dobra dziecka. Zapewniony jest r6wniez bezpieczny dow6z do szk6!, 

r6wniez dow6z dzieci z orzeczeniami; 
w zakresie budowy ogniw fotowoltaicznych wyrazi! nadziejy, ze podpisana umowa 
z wykonawc!) spowoduje, ze 475 mieszkaftc6w bydzie miala rozpoczyt!) procedury 

zwi'lzan!) z przygotowaniem dokumentacj i projektowej , by w 2021 roku rozpoczyto 
budowy u ka:i:dego beneficjenta; 
przy realizacji inwestycji budowa drogi ul. Sportowa w Sied!cu Du:i:ym wyst'lpily 
pewne problemy zwi<jZane z udzieleniem zg6d, ale dziyki zaangazowaniu Pana 
Soltysa, Radnego i pracownik6w Urzydu udale siy inwestycjc; kontynuowac; 
w Urzydzie GiM Kozieglowy odbyla siC; kontrola WFOS i poza niewielkimi 
uchybieniami dotyczllcymi funkcjonowania PSZOK, cala kontrola przeszla bez uwag; 
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na sesji dzisiejszej wprowadzano kolejnlj kwoty na drugi samochod dla przewozu 
osob niepelnosprawnych. Jestesmy w trybie przetargu nieograniczonego na dwa 
samochody do przewozu dzieci i osob niepelnosprawnych; 

w Myslowie odbyla siy uroczystosc poswiycenia i przekazania samochodu bojowego 
dla jednostki OSP Myslow. Podziykowal Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy 
za dofinansowanie zakupu samochodu; 
projekt Studium uwarunkowail i zagospodarowania terenu jest gotowy i przygotowany 
do wylozenia. Pandemia spowodowala to, ze opiniowanie przez instytucje lekko siy 
op6:i:nilo . Zachycal do zapoznania siy z tym dokumentem, na wylozenie i zglaszanie 
uwag czy wnioskow jest jeden miesiljc; 
obchodzilismy Europejski Dzieil Dziedzictwa , gdzie Radny Pan Leonard Jagoda 

wspolnie z Gminlj i "Osikowlj Dolinlj" zaprosil osoby z zewnljtrz do poznawania 
miejsc i zakljtkow naszej Gminy i Miasta , co spotkalo siy z zyczliwym przyj~ciem 
i obecnoscilj kilkunastu osob spoza terenu Gminy i Miasta Kozieglowy; 
w Piilczycach odbyl si~ koncert Miodziezowej Orkiestry Dytej, ktory spotkai 
siy z bardzo Zyczliwym i licznym odbiorem. CZysc naszych podopiecznych z orkiestry 
zostala wyrozniona i mogia uczestniczyc w tzw "setce" najlepszych muzykow 
z naszego regionu podczas koncertu w Mykanowie; 

w dniu dzisiejszym w zmianach w budzecie wprowadzono srodki z funduszu 
wsparcia inwestycji lokalnych . Ma nadziej~, ze skutecznie rozliczymy si~ do koilca 
roku z przekazanej kwoty 1.340.000 zl i staramy siy ubiegac 0 druglj transzy mozliwlj 
do pozyskania, a chcemy przeznaczyc srodki na dofinansowanie ul. Szkolnej 
w Gniazdowie, zgloszonej do programu drog samorzljdowych. Bierzemy rowniez pod 
rozwagy , a Komisja Gospodarcza i Radni podejmlj decyzjy, poniewaz spelnilismy 
efekt ekologiczny na wybudowanej kanalizacji sanitarnej w Lgocie Nadwarciu . 
Podziykowai Radnym, Pani Soltys oraz wszystkim osobom zaangazowanym, 
ze te minimum przylljczy udalo siy zrealizowac . Jest wiyc mozliwosc przeznaczenia 
ewentualnych kolejnych srodkow lub srodkow z dofinansowania inwestycji 
samorzljdowych na kolejne zadania kanalizacji sanitarnej - drugiego etapu; 
samofZljd wojewodztwa slljskiego w kolejnym roku przewiduje srodki 
na zaprojektowanie obwodnicy Gniazd6w - Kozieglowy, 0 czym infonnowal 
na poprzedniej sesji; 
w dniu 22.09.br. w Urz~dzie GiM Kozieglowy odbylo siy spotkanie z Panem Starostlj 
i Panem Dyrektorem PZD podczas wspolnego posiedzenia komisji Rady GiM 
Koziegiowy. Na spotkaniu tym podsumowano wspolprac~ z samorzljdem GiM 
Kozieglowy poprzez realizacjy inwestycji powiatowych na naszym terenie. 
Podziykowal za wykonane inwestycje na naszym terenie z zakresu zadaiJ. powiatu . 
Wyrazil nadziejy, ze inwestycje planowane na 2021 bydq rowniez zrealizowane; 
obecnie sytuacja epidemiologiczna w powiecie myszkowskim jest stabi lna , ilosc 
sredniodobowych zakazeil nie jest wysoka. JednakZe w dalszym ci!)gu sytuacja jest 
bardzo powazna. Apelowal do mieszkailcow 0 przestrzeganie fundamentalnych zasad 
bezpieczeilstwa: zachowanie dystansu, stosowanie srodkow dezynfekcyjnych oraz 
oslanianie gomych drog oddechowych. 
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Pani Przewodnicz'!ca Rady poinformowala, ze Regionalna Izba Obrachunkowa wydala 
pozytywn<j opiniy 0 przedlozonej przez Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy informacji 
o przebiegu wykonania budzetu za I p61rocze 2020 roku ( uchwala RIO stanowi zal<jcznik 
nr 28 do protokolu). Zapytala czy Radni maj<j uwagi do przedstawionych przez Burmistrza 
informacji. Radni nie zglaszali uwag, przyst<jpiono wiyc do glosowania nad przyjyciem 
informacji 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p61rocze 2020 r. 

Infoffilacj i 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za I p6lrocze 2020 r. 
zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 17 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk na wst'Ypie podziykowala Radnemu 
z Lgoty Nadwarcia , kt6ry wloZyI wiele wysilku , by zadanie zostalo zrealizowane. 

Podkreslila, ze dziyki wytc;zonej pracy Radnego Pana Wojciecha Chrapka i Pani Sohys 
osi,!gniyty zostal efekt ekologiczny na wybudowanej kanalizacji sanitamej w Lgocie 
Nadwarciu. Mysli, ze kazdy radny, kt6ry dba r6wniez wlasn<j prac<j 0 publiczne pieni<jdze. 
powinien podchodzic w ten spos6b, ze podejmuje dzialania, a nie tylko z,!da , by pieni<jdze 

z budzetu poszly w danym kierunku. Podkreslila, ze praca Radnego to nie ty Iko obecnosc 
na sesji i odglosowanie , ale przede wszystkim praca w terenie. 
Nastypnie Pani Przewodnicz,!ca przedstawila informacjy 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie miydzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 23 lipca br. podejmowane dzialania to : 

przygotowanie pOl'Z'!dku obrad biez'!cej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi . 

Do Rady Gminy i Miasta wplynyly pisma: 
projekt uchwaly w sprawie utwardzenia nawierzchni jezdni przy ul. Cichej 
w Gniazdowie przeslany przez Komitet lnicjatywy Uchwalodawczej w Gniazdowie. 
Poinformowala, ze projekt uchwaly zgodnie z uchwal,! Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej zostal przekazany 
do Komisji Rewizyjnej celem zbadania pod k,!tem spelnienia wymagaiJ. uchwaly. 
Komisja Rewizyjna stwierdzila ,ze nie rna podstawy prawnej podjycia uchwaly 
w zaproponowanej tresci. Kazdy radny moze zapozna6 siy z ustaleniami Komisji . 
PodkreSlila, ze scieZka legislacyjna jest taka, ze najpierw wplywaj,! pisma 
do Burmistrza w sprawie ujycia zadan w budzecie, a Rada zgodnie z kompetencjami 

podejmuje uchwaly ; 
pismo Zwif)Zku Nauczycielstwa Polskiego - ZarZf)du Oddzialu w Kozieglowach 0 jak 
najszybsze wznowienie prac nad Regulaminem 
uregulowania dodatku za wychowawstwo 
w przedszkolach; 

wynagradzania nauczycieli, w celu 
dla nauczycieli pracuj'!cych 

pismo mieszkanki Markowic 0 podjycie dzialail w kierunku naprawy nawierzc1mi 
drogi na granicy miejscowosci Winowno i Markowice. Pismo zostalo przekazane 
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Panu Burmistrzowi celem rozpatrzenia wedtug wtasciwosci. Nadmienita, ze powstat 
pomyst, by wykonae drogy wewnytrzn,! , przy kt6rej mog,! powstac dziatki - 0 czym 
wczesniej wspominat Pan Burmistrz, a nie rna tam linii energetycznej, wodoci,!gu ani 
drogi. Podobna sytuacja by!a w Kozieglowach ul. Jagodowa, gdzie wydano 

pozwolenie i mia! bye tyko podzia! , tymczasem kaZdego roku wptywaj,! pisma 
o utwardzenie drogi, wykonanie oswietlenia , a droga jest bardzo w'!ska i jest problem 
by cokolwiek wykonae ; 
pismo Radnego Pana Czeslawa Chwista 0 przyznanie srodk6w w wysokosci 20.000 zl 
na renowacjy pokrycia dachowego oraz cZysciow,! naprawy rynien dachowych 

na budynku swietlicy w miejscowosci Mzyki, co zostalo uczynione, pismo skierowane 
do Przewodnicz'!cego Komisji Gospodarczej; 
pismo Radnego Pana Michala Kubalskiego 0 zabezpieczenie srodk6w w tegorocznym 
budzecie na dokonczenie wymiany nawierzchni ulicy Krytej w Kozieg!owach. 
Poinforrnowala, ze na wsp6lnym posiedzeniu Komisji dyskutowano nad tym i jezeli 
chodzi 0 35 m. i kwoty 30.000 z! Rada wyrazila zgody, jednak kosztorys opiewa 
na kwoty 150.000 z!. W zwi,!zku z tym bydzie to ponownie rozpatrywane 
na nastypnym wsp61nym posiedzeniu Komisji. 
Radny Pan Michal Kubalski podziykowa! za pozytywne rozpatrzenie wniosku. 
Podkreslil, ze jest zszokowany lak,! kwot'! i bior,!c pod uwagy dyscypliny budzetow,! 
uwaza, i:e nie za wszelk'! ceny remont rna bye wykonany. Bydzie w kontakcie 
z pracownikami Urzydu GiM , kt6rzy przygotowali tak'! kalkulacjy , bo nie m6wimy 
o kompleksowej modemizacji calej drogi, a tylko 0 dokonczeniu odcinka okoto 35 m. 
Pani Przewodnicz'!ca Radu podkresli!a, ze byta mowa 0 tym niewielkim odcinku drogi 
i Rada GiM odnosila siy pozytywnie. Zostawiamy to na nastypne wsp61ne 

posiedzenie Komisji; 
pismo OSP w Kozieglowach 0 udzielenie dotacji w kwocie 30.000 zt 
na uzyskanie certyfikatu do samochodu pozamiczo-gasniczego MAN. Og61ny koszt 
to kwota 60.000 zl , pozostal,! czyse jednostka pokryje ze srodk6w wtasnych. 
Pani Przewodnicz'!ca poinformowala, ze r6wniez na wsp61nym posiedzeniu 
dyskutowano nad wnioskiem i ustalono, ze Rada odniesie siy pozytywnie jezeli 

jednostka OSP przyniesie certyfikat, ze ten samoch6d zostal dopuszczony do uZytku 
jako samoch6d bojowo-gasniczy. Jeslesmy w stanie wyasygnowa6 srodki . Natomiast 
jesli jednostka nie dostarczy certyfikatu nie mozemy dofinansowae; 
pismo OSP Cynk6w 0 udzielenie wsparcia finansowego na wymiany pieca oraz 
zbiomika na ciept'! wody , ze wzglydu na awariy. Pani Przewodnicz,!ca nadmienila, 
ze na wsp61nym posiedzeniu Komisji infOlmowata, ze ukazala siy mozl iwose 
pozyskania srodk6w w Katowicach , gdzie jednostki OSP mog,! siy ubiegae 0 srodki 
na modemizacjy straZnic i r6wniez jednostka OSP taki wniosek pisze. Jezeli wniosek 
zostanie pozytywnie rozpatrzony z budzetu bydzie mniejsza ilose srodk6w, natomiasl 
jesli jednostka nie pozyska srodk6w bydzie koniecznose dofinansowania z budzetu 

Gminy; 
Pani Przewodnicz'!ca Rady poinformowa!a, ze do wiadomosci Rady Gminy i Miasta 
wptynyty wnioski do budzetu GiM na 202 1 rok. Wnioski S,! do wgl,!du w Biurze Rady. 
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Ad. pkt 18 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 19 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Radny Pan Andrzej Sz6stak wnioskowal 0 zwolanie dodatkowej wsp6lnej Komisji, 
aby cala Rada pochy lila siC; nad wnioskami do budzetu 2021 r. by nie bylo 
niedomowien; 
Radny Pan Leonard Jagoda proponowal, by Komisja Gospodarcza zaplanowala 
posiedzenie wyjazdowe do Gminy Starcza dotycz!')ce przygotowywania obszar6w 
mieszkaniowych. Powinnismy miee jakieS kryteria i wedlug nich oceniae obszary. 
Chcialby , by szukae dobrych przyklad6w w innych gminach; 
Pani PrzewodnicZ!')ca Rady poinformowala, ze Urz!')d Wojew6dzki odrzuca nasze 
wnioski dotycz!')ce zmian w planie dla obszar6w pod zabudowc; mieszkaniow!,), 
poniewaz takich teren6w jui. mamy wic;cej niz przypada na og61nij liczbC; ludnosci 
w naszej Gminie. Nie mozna stawiae za wz6r gminy, kt6ra bye moze takie mozliwosci 
posiada. W ubieglym roku przez Urz!')d Wojew6dzki wszystkie wnioski Gminy 
dotycZ!')ce tego rodzaju zmian zostaly odrzucone; 
Radny Pan Michal Kubalski poinformowal, ze przychyla siC; do wniosku Radnego 
Pana Andrzeja Sz6staka. Powinnismy wsp6lnie wypracowae pewne kryteria biorijc 

pod uwagc; ograniczone srodki finansowe. Kazdy z nas, bior!')c pod uwagc; potrzeby 
poszczeg6lnych miejscowosci, powinien siy zastanowie nad jakimis dwoma lub 

trzema k1uczowymi inwestycjami w danym obszarze i wsp61nie podjije publiczn!,) 
debaty . Biorijc pod uwagc; to, ze rozpoczt;ty jest proces planowania na przyszly rok , 
to dobrym pomyslem byloby zorganizowanie w miesiijcu paidziemiku specjalnej 
wsp6Jnej Komisji , by om6wie potrzeby inwestycyjne na rok przyszly; 
Pan Leonard Jagoda podkreSlil, ze naleza!oby dokonae analizy teren6w i bye moze 

s!') rezerwy , tworzij sit; nowe tereny przemyslowe w stront; Wylijg6w; 
Pani Przewodniczijca stwierdzila, ze rzeczywiscie tereny przemyslowe powinny bye 
zlokalizowane daleko od zabudowan . Na przyklad przy drodze w stront; Wojslawic, 
z dala od zabudowan zlokal izowanych jest kilka przedsic;biorstw . Zmiany w planie 
dotyczijce teren6w przemyslowych powinny bye dokonywane tam , gdzie majij sens; 

Radny Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze mial interwencjt; od mieszkanc6w 
ul. Topolowej 0 niedroZnosci kanalizacji deszczowej. Prosil 0 interwencjt; w celu 
udromienia kanalizacji; 
Radny Pan Andrzej Sz6stak zapytal czy bydzie wsp61na Komisja, 0 kt6rij dzis 

wnioskowal; 
Pani Przewodniczijca zaproponowala, by Komisja wsp6lna odbyla sit; w trzeci wtorek 
miesiijca pazdziemika ( 20.10.br.) i zapytala czy Radnym odpowiada ten termin. 
Radni nie wnosili uwag do zaproponowanego terminu; 
Radny Pan Michal Kubalski zapytal 0 mozliwose budowy sieci gazowej 
w Rosochaczu; 
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Pan Burmistrz wyjasnil , ze Rosochacz jest w trakcie projektowania , rozpoczt;te 

sil plany. R6wniez rozpoczt;te jest planowanie w Siedlcu DUZym ul. Sportowa 
i Sloneczna w kierunku Wylilg6w; 

Radny Pan Michal Kubalski , w zwiilZku z licznymi zapytaniami mieszkailc6w 
dotyczilcymi projektu fotowoltaiki , zapytal czy bylaby mozliwosc umieszczenia 
na stronie intemetowej Urzt;du GiM strony dedykowanej , kt6ra odpowiadac bt;dzie 
na najczt;sciej zadawane pytania mieszkanc6w w tym zakresie; 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze w tym zakresie wystt;puje pewne niezrozumienie, 

poniewaz naloZyI siy program rZildowy "M6j Prild" i wchodZi!, r6wniez na teren 
Gminy i Miasta, firmy oferuj~ce takie zadanie. Program rZildowy " M6j Prild" oferuje 
5.000 zl dofinansowania na jednil instalacjt;. Ma nadziejt;, ze w przyszlym tygodniu 
bt;dzie oficjalna informacja 0 wyborze najkorzystniejszej oferty i wtedy bt;dil 
podejmowane dzialania w kierunku ustalenia z wykonawcil harmonogramu 
rzeczowo-finansowego . W bieZi\cym roku planujemy dokonac wyboru firm 
i rozpoczilc dokumentacjt; projektowil i wykonawczil dla fotowoltaiki i pomp ciepla. 
Na dzien dzisiejszy mozemy zawiesic takil zawieszky , ze trwajil ostatnie prace 
dotyczilce wyboru firmy wykonawczej , bo ze wstt;pnych analiz mamy dwa r6zne 
podmioty do tych zadail; 
Radny Pan Wojciech Chrapek w imieniu mieszkanc6w Nadwarcia podziykowal 
Radzie za to, ze dwa lata temu przeznaczyla srodki na projekty przyl~czy 

kanalizacyjnych. Panu Burmistrzowi i Panu Radnemu Sz6stakowi podzit;kowal 
za wsparcie na zebraniu so!eckim, co przyczynilo sit; do tego, ze przy1ilcza udalo 
siy wykonac. Podkreslil, ze docenia kazdil pomoc. Podziykowal Panu Burmistrzowi 
za wsparcle w staraniach 0 budowy deptaka przy drodze wojew6dzkiej w Lgocie 
Nadwarciu; 
Radny Pan Dariusz Stula zapytal 0 realizacjy kolejnych projekt6w wymlany 
oswietlenia ulicznego na ledowe; 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze moze to nastilpic w nastypnej perspektywie finansowej, 
o ile bydil srodki zewnytrzne. Na dzien dzisiejszy 50% oswietlenia na terenie GiM 
wymieniono na ledowe, a w doborze, kryteriach i wskaznikach wszyscy siy doskonale 
orientujil. Byly to najbardziej zurbanizowane czysci miejscowosci, gdzie zuZycie 
energii w przedziale na jeden punkt bylo najdrozsze. Zapewnil, ze jesli tylko pojawiil 
siy srodki , bydziemy dokonywac wymiany tradycyjnego oswietlenia ulicznego 

na ledowe; 
Pan Dariusz Stula nawiilzal do kwestii budowy sieci gazowej, bo gro mieszkanc6w 
Myslowa, Osieka i Koziegl6wek jest zainteresowanych budoWil; 
Pan Bumlistrz wyjasnil, ze zasadil sp6lki gazowniczej jest to, ie nie rozpoczynajil 
zadania bez zlozenia deklaracji i wniosk6w. Dopiero wczesniejsza publiczna dyskusja 
spowodowala to, ze wnioski wplywajil do Sp6!ki Gazowniczej do Zabrza i rozpoczyly 
siy prace projektowe. Tutaj zaczqtkiem byla Lgota G6ma, a nastypnie Koziegl6wki, 
Mysl6w i Osiek. Mamy jeszcze w perspektywie miejscowosc Cynk6w poprzez 
Winowno lub Krusin i taka rozbudowa sieci nastqpi. Podkreslil, ze decyzje podejmuje 
inwestor, czyli Sp6lka Gazownicza. Nadmienil, ze przez Gniazd6w przebiega siec 



16 

gazownicza . a takich wniosk6w nie rnarny, r6wniez wniosk6w nie rna w Zakladzie 
Gazowniczyrn; 
Pan Antoni Bielecki zapytal czy rniejscowosc Koziegl6wki - Ordonjest ujyta; 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie jest ujyta CZySC Ordonu, Klod6wki i cZysc Lgoty 
G6mej, ale rna nadziejy, ze przez kontynuacjy z drugiej strony, bo pierwotnie 
zakladano rozbudowy przez Lgoty G6m,! i Klod6wke; przechodz'!c na Koziegl6wki -
Osiek. Jednak projektanci uzgodnili z wykonawc,!, ze bydzie siy to odbywalo 
od strony ul. Zielonej i Lesnik6w w Rzeniszowie; 
Radny Pan Andrzej Sz6stak poruszyl kwestiy wykonania deptaka na dlugosci ponad 
300 rn. przy drodze wojew6dzkiej; 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze w nawi,!zaniu do pisrna Radnego Pana Wojciecha 
Chrapka, rna nadzieje; ze nakladka bydzie wykonana na wskazanyrn przez nas odcinku, 

na calosci. 

Ad. pkt 20 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamknyla obrady dziewie;tnastej Sesji Rady Grniny i Miasta Kozieglowy, 
dziykuj,!c radnym oraz zaproszonym gosciorn za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dziewiytnastej Sesji zak0l1czono. 

Protok61 sporz,!dzila:~ Urszula Dyja. 


